
Referat fra skolebestyrelsesmødet den 16. december 2024 

Fraværende: Pascal Stegel 

1. Godkendelse af referat 

 Godkendt 

2. Godkendelse af dagsorden  

Godkendt 

3. Velkommen til Michael 

4. Økonomi  

Der er foretaget forskellige renovering. Nye gulve bl.a. på kontoret og i 

mødelokaler. Der er bl.a. også indkøbt nye skolemøbler til alle eleverne, og vi 

har fået opjusteret sløjdlokalet sikkerhedsmæssigt, indkøbt nyt bogsystem, 

pc’er og div andre ting. Vi kommer ud med et overskud. Vi holder os under de 

4%, som vi må overføre. 

5. Nyt fra elevrådet   

Der har ikke været elevrådsmøde siden sidst. Der kommer et møde efter det 

nye år, hvor der bl.a. er Køkultur til boden og skolefest på dagsordenen. 

6. Nyt fra personalet   

To lærere har sagt deres stilling op pr. den 31/12-24, og vi søger to nye pr 1-

2-25. 

Nu må der gerne komme mere ro på. Der er en vis træthed blandt personalet. 

7. Nyt fra ledelsen. 

Sanela Cehobasic er valgt som en ny medarbejderrepræsentant indtil 

sommerferien, og tiltræder pr. 1/1-25. 

8. Nyt fra formand/forældre  

a) Skolebestyrelseskursus 

b) Hal/DGI samarbejde 

a-Der er et skolebestyrelseskursus den 3/2-25, hvor vi bliver klædt bedre 

på/opdateret i det at arbejde i en skolebestyrelse. 



b-Der har været dialoger med DGI omkring ønsker og ideer til udvikling af 

området i og omkring skolen og hallen. 

Der er et ønske om at skolen, hallen og skolens arealer bliver et 

samlingspunkt i byen. 

 

 

9. Skolefest 6. feb.  

Fase 3 og personale og elevrådsrepræsentanterne nævner, at der er et 

ønske om at have forskellige værksteder, hvor man som elev er på det 

samme værksted.  

Der er også et ønske, at der fremadrettet er en tradition om f.eks. at skabe 

sammenhæng imellem emneuge og skolefesten, evt. et tema. 

Obs på, hvordan billetsalget skal være i år. Det fungerede ikke med billetsalg 

ved døren sidste gang. 

Organiseringen af skolefesten/temaugen vil blive drøftet på et personale 

fællesmøde i starten af januar. 

Det nævnes også at skolebestyrelsen måske kan have en info bod eller 

deltage i andre boder. 

10. Julehygge d. 17. januar. 

Det bliver flyttet til et senere tidspunkt, hvor Michael og Preben kommer med 

et forslag. 

11. Punkter til næste møde 

Skolefest, budget, prioritering af arbejdet med retningslinjer, status om 

Hal/DGI samarbejdet. 

12. Spisning, hygge og afsked med Merete. 

 

 

  

 


